

中华人民共和国 最高人民法院公报

最高人民法院办公厅主办

2016年第11期(总第241期)

总编辑:沈德咏 编辑部主任:孙长山

司法解释

最高人民法院

关于人民法院在互联网公布裁判文书的规定……………(3)

司法文件

最高人民法院

关于行政诉讼应诉若干问题的通知……………(5)

裁判文书选登

北京长富投资基金与武汉中森华世纪房地产开发有限公司等委托贷款

合同纠纷案……………(7)

白象食品股份有限公司与国家知识产权局专利复审委员会及第三人陈

朝晖外观设计专利权无效行政纠纷案……………(22)

交通运输部南海救助局与阿昌格罗斯投资公司、香港安达欧森有限公

司上海代表处海难救助合同纠纷案……………(26)

案 例

周显治、俞美芳与余姚众安房地产开发有限公司商品房销售合同纠纷案……………(37)

蒋海燕、曾英诉覃维邱、苏燕弟生命权纠纷案……………(44)

GAZETTE OF THE SUPREME PEOPLE'S COURT

(2016)11GOTSPCPRC[T241]

Judicial Interpretation

Supreme People's Court

Regulations of People's Court on the Publication of Judgments on the Internet.....(3)

Judicial Document

Supreme People's Court

Notice on the Issues of Responding to the Complaint in Administrative Litigation.....(5)

Selected Judgments

Case of Dispute over Entrusted Loan Contract:

Beijing Changfu Investment Fund v. Wuhan Zhongsenhua Century Real Estate

Development Co., Ltd., Etc.(7)

Case of Administrative Dispute over Invalidity of Appearance Design Patent:

Baixiang Food Co., Ltd. v. the Patent Reexamination Board of

the State Intellectual Property Office and the Third Person—Chen Zhaohui.....(22)

Case of Dispute over Salvage Contract:

South China Sea Rescue Bureau of Ministry of Communications v.

Achan Gross Investment Co., Ltd. and Shanghai Office of Hongkong Anda Ousen Co, Ltd.(26)

Model Cases

Case of Dispute over Sale Contract of Commercial Residential Houses:

Zhou Xianzhi and Yu Meifang v. Yuyao Zhong'an Real Estate Development Co., Ltd.(37)

Case of Dispute over the Right to Life:

Jiang Haiyan and Zeng Ying v. Tan Weiqiu and Su Yandi.....(44)